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Nem hagyják elveszni a várost átszelő, 10,9 kilométeres kerékpárút kiépítésére vonatkozó
pályázati lehetőséget a zöldek, ezért a már elkészült dokumentáció leadásának augusztus 20-i
határideje előtt még egyszer összeverbuválták döntéshozatalra a városatyákat.

  

  

A kerékpárút kiépítése a zöld pártiak szívügye, 2008 óta folyamatosan szorgalmazzák. Az idei
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költségvetésben sikerült is elkülöníteni egy körülbelül 50 ezer lejes keretösszeget, amelyből
elkészült a Környezetvédelmi Alap által kiírt pályázat dokumentációja – közölte Jakab Attila.

  

„Van egy pályázati lehetőség a Környezetvédelmi Alapnál és az utolsó 100 méteren vagyunk,
hogy ezt megpróbáljuk kihasználni. Eddig nem sikerült megfelelőképpen összehozni egy
tanácsülést. Közbenjártunk, hogy az érintett felek egyezségre jussanak, és úgy tűnik, sikerült
kompromisszumra jutni.

  

A tanácsülést a polgármester összehívta, a pártok visszajeleztek, hogy részt vesznek és bízunk
benne, hogy egy közösségi összefogás jön létre annak érdekében, hogy Székelyudvarhelyen
egy összefüggő bicikliút-hálózat jöjjön létre" – nyilatkozott optimistán az augusztus 9-i
tanácsülés sikerében bízva Jakab.

  

A kerékpárút elkészítése összesen 3 432 623 lejbe kerül, ebből 2 435 227 lej a Környezetvédel
mi Alapnál
pályázott összeg és 
997 396 lej az önrész
.
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